
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
 
1. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ALOJZA KLEMEN ČIČA GLEDE POSLOVNEGA PORO ČILA 
LAVRIČEVE KNJIŽNICE (pri obravnavi poslovnih poro čil javnih zavodov), GLEDE STANOVANJSKEGA 
SKLADA, GLEDE RAZPISOV ZA KSD D.O.O., GLEDE ZAPRTIJ  POTI – BIA SEPARATIONS, SLOKAR, 
GLEDE CESTE DOLENJE – NOVAKOV MLIN, GLEDE DELEŽEV V  DRUŽBAH IN GLEDE SPREJETJA 
PLANA OB ČINE 

 
Poslovno poro čilo Lavri čeve knjižnice  
V mesecu novembru 2009 je bilo ugotovljeno, da v popravku občinskega proračuna za leto 2009 
niso bila upoštevana sredstva za financiranje bibliotekarke za obdobje treh mesecev. Zavod je 
izpad sredstev pokril iz lastnih sredstev (članarin). V zaključnem računu za leto 2009  nismo 
vzpostavili terjatve do ustanovitelja za omenjeni znesek. V kolikor bi bila vzpostavljena terjatev do 
ustanovitelja, bi zavod izkazoval v poslovnih knjigah presežek prihodkov nad odhodki višji za  
navedeni znesek. 
Obrazložitev pripravila: Sonja Beočanin 

 
Javna naro čila za javno infrastrukturo – Razpisi KSD  
Na podlagi Zakona o stvarnem premoženju države, pokrajin in občin (Ur.l. RS, 14/07, 55/09), 
Zakona o javnih financah (Ur.l. RS, št. 79/99, 124/2000, 79/01, 30/02, 56/02, 110/02), Slovenskega 
računovodskega standarda se je komunalna infrastruktura prenesla iz upravljanja ter poslovnih 
knjig KSD d.o.o. Ajdovščina v poslovne knjige Občine Ajdovščina.  
Občina Ajdovščina je KSD d.o.o. Ajdovščina s 1.1.2010 oddala komunalno infrastrukturo v najem. 
Za investicijsko vzdrževanje in investicije na komunalni infrastrukturi (vodovod, ceste, deponija, 
kanalizacija) veljajo določila Zakona o javnem naročanju in Zakona o javnem naročanju na 
vodnem, energetskem, transportnem področju in področju poštnih storitev. Oba zakona dopuščata, 
da naročnik takšna dela odda gospodarskemu subjektu nad poslovanjem katerega ima nadzor, ki 
je primerljiv nadzoru nad notranjimi organiz. enotami naročnika. Pri tem mora biti izpolnjen pogoj, 
da gospodarski subjekti sklepajo pogodbe, upoštevaje določbe ZJN in ZJNVETPS tudi v primeru, 
če sami niso naročniki in da je ponudbena cena enaka oziroma nižja od cene na trgu. Kot naročniki 
smo torej dolžni spoštovati načelo gospodarnosti in učinkovitosti skladno z ZJN IN ZJNVETPS ter 
ugotoviti kakšne so tržne cene za izvedbo določene investicije. Le-to jo pridobimo z zakonom 
določenimi postopki.  
Primarna naloga KSD ni izvajanje investicij, za kar nimajo niti zaposlenih kadrov oziroma potrebne 
mehanizacije, ampak učinkovito in kvalitetno izvajanje javne službe. Na podlagi dosedaj izvedenih 
postopkov ugotavljamo, da za določena dela KSD ni konkurenčna, ker mora za izvedbo določenih 
del, ki sodijo v sklop celovitega javnega naročila, najemati zunanje podizvajalce. V primeru, da je 
ponujena cena KSD za določeno storitev bila ugodna, smo v postopku javnega naročanja delo 
podelili v izvedbo KSD. V primerih, ko ponudba KSD ni bila konkurenčna, smo vodenje investicije 
in nadzor podelili KSD.   
Pripravili: Irena Štokelj, Alenka Čadež Kobol  
 
Deleži v družbah  
Pobuda za obravnavo problematike v zvezi z deleži v družbah, kjer je občina Ajdovščina solastnik, 
je bila podana na 29. seji občinskega sveta 2. junija 2009. O pobudi ni bila sprejeta posebna 
odločitev, zato se  ni uvrstila  kot točka na sejo občinskega sveta. 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
Stanovanjski sklad  
Odgovor glede stanovanjskega sklada bo posredovan  z gradivom za naslednjo sejo občinskega 
sveta. 
Pripravila: Sonja Lovrekovič 
 
PC Mirce, Pod železnico – Cesti Bia Separations in Slokar  



Novozgrajene ceste skozi poslovni coni Mirce in Pod železnico so bile zaprte do pridobitve 
uporabnega dovoljena ter obratovalnega dovoljenja za obvoznico, za katerega je pristojno 
ministrstvo za promet in zveze. 
Obratovalno dovoljenje za širitev obvoznice v križišču z obrtnima conama je bilo izdano dne 
25.3.2010, uporabno dovoljenje za servisni cesti pa je bilo izdano dne 29.3.2010. 
Na ponovnem komisijskem pregledu dne 2.4.2010 so bile vse ceste ter komunalna infrastruktura na 
podlagi pravnomočnih odločb predane v uporabo. 
Pripravil: Peter Kete 
 
Cesta Dolenje – Novakov mlin - Slap  
Makadamska cesta Dolenje – Novakov mlin – Slap je lokalna cesta v vzdrževanju KSD d.o.o.. Cesto 
sicer najmanj enkrat letno komplet saniramo z grederiranjem, nasutjem in uvaljanjem, trenutno je 
makadamska cesta  v zelo slabem stanju, dela za popravilo so naročena za ta teden.    
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Plan dela ob čine  
Poslovnik občine v 28. členu določa,  da občinski svet , na predlog župana, sprejme okvirni program 
dela sveta vsako leto najkasneje na drugi seji. Občinski svet občine Ajdovščina takšnih programov 
ne sprejema, ker velja za dogovorjeno, da  se svet skliče praviloma vsak zadnji teden v mesecu ob 
četrtkih, razen v mesecu juliju in avgustu. Takšen način dela poteka že več sklicev občinskega 
sveta. 
Pripravil: Vili Durnik 
 
 
2. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNICE SONJE ŽGAVCE GLEDE  OBNOVE CESTE PROTI 
ŠTRANCARJEM 
Cesta proti Tevčem - Štrancarjem  se bo obnovila ob izvedbi  investicije Strane, kot je v pogodbi z 
investitorjem dogovorjeno.  Če bo prišlo do zamika izvedbe investicije Strane, se bo ocenilo 
upravičenost do obnove ceste s sredstvi proračuna v letu 2011. 
Pripravil: Vili Durnik 
 
 
3. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA BORUTA KOLOINI GLE DE SVETA INVALIDOV 
Sklep o ustanovitvi in nalogah Sveta za invalide Občine Ajdovščina določa, da se svet sestaja na 
sejah, ki jih sklicuje predsednik, vsaj enkrat letno svet organizira srečanje s predstavniki vseh 
invalidskih organizacij za območje občine. Člani sveta delujejo nepoklicno, strokovne in tehnično 
administrativne naloge pa za svet opravlja občinska uprava. Vaše vprašanje je občinska uprava 
posredovala predsedniku Sveta invalidov dne 6.4.2010 pisno po pošti in po elektronski pošti s 
prošnjo, da nam odgovor posreduje najkasneje do 9.4.2010. Po besedah predsednika, se svet za 
invalide ni sestajal. 
Pripravila: Jerica Stibilj 
 
4. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA BORUTA VALESA GLED E POSTAVITVE 
OGLEDALA NA CESTI OD ŽABELJ PROTI VRTOV ČAM OZ. TEVČAM 
Strokovne službe občinske uprave bodo opravile ogled stanja na terenu. Na podlagi ugotovitev iz 
ogleda se bo izvedlo ustrezne ukrepe za izboljšanje prometne varnosti. 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
 
5. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ANTONA ŠINIGOJA GL EDE SKLEPANJA 
SREDSTEV ZA VOLITVE 
Sredstva za izvedbo volitev so zagotovljena v proračunu za leto 2010.  
Pripravil: Vili Durnik 
 
6. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA KARLA LEMUTA GLEDE  POLIGONA VARNE 
VOŽNJE, GLEDE KANALIZACIJE DOLGA POLJANA IN GLEDE Š IRITVE VSTOPA IN IZHODA 
PRI NADVOZU PROTI SMETIŠČU 



 
Poligon varne vožnje  
Občinski svet Občine Ajdovščina je na svoji 27. seji dne 26.3.2009 sprejel sklep s katerem podpira 
lokacijo za izgradnjo poligona varne vožnje na območje deponije plazu Slano blato. Lastnik 
zemljišča je Ministrstvo za obrambo. Investitor poligona varne vožnje se dogovarja o odkupu 
zemljišča, po sprejemu prostorskega plana (iz 1. območja kmetijskih zemljišč v stavbno) pa bo 
pristopil k izvedbi investicije. 
Po naši oceni to ne bo v letu 2010, ker je potrebna predhodna sprememba prostorskega plana in 
odkup zemljišča od MORS-a. 
Pripravil: Vili Durnik 
 
Kanalizacija Dolga Poljana  
2. faza izgradnje kanalizacije Dolga Poljana je predvidena v letu 2010, trenutno je v pripravi  
projektna dokumentacije ter sklepanje služnostnih pogodb. 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Pešpot pri nadvozu proti smetiš ču. 
Že pred časom smo pridobili ponudbo izvajalca za prestavitev odbojne ograje stran od cestišča za 
toliko, da bo možna izvedba pešpoti ob cestišču preko nadvoza proti smetišču. Dela za izvedbo 
bomo naročili KSD d.o.o.  
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
7. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA JOŽKA PREMRNA GLED E  NAMESTITVE JAŠKA 
ZA ČIŠČENJE  VODE NA VODOVODU V PODKRAJU IN GLEDE ČIŠČENJA SMETI VZDOLŽ AC 
Na vodovodu Podkraj (spodnji) bo potekala vgradnja filtrne ter UV naprave predvidoma dne 
13.4.2010, ko bo za več ur motena oskrba s pitno vodo. 
Smeti ob avtocesti  bodo pobrali ob akciji »Očistimo Slovenijo«. 
Pripravil: Peter Kete 
 
8. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA IVANA KRAŠNA GLEDE  OMEJITVE HITROSTI V 
LOGU ZARADI PADALCEV 
Na pristojno službo upravljavca ceste DRSC smo naslovili vlogo za preučitev razmer in postavitev 
ustrezne prometne signalizacije. Po prejemu odgovora vas bomo obvestili. 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
9. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA JOSIPA TROHA GLEDE  PRODAJE STAVBE V 
AJDOVŠČINI V ITALIJANSKEM JEZIKU 
Napis na objektu Eurofer je v slovenščini in italijanščini, kar ni v nasprotju z Zakonom o javni rabi 
slovenščine (Uradni list RS št. 86/04, 8/10). 23. člen namreč določa, da kadarkoli se slovenščina 
pojavlja skupaj s tujim jezikom, ker gre za oglaševanje, predstavitev dejavnosti ter druge oblike 
obveščanja, ki je namenjeno tudi tujcem, različica v slovenščini  ne sme biti manj 
poudarjena. Poleg tega gre v konkretnem primeru za objekt v zasebni lasti, zato župan nima 
pristojnosti ukrepati. 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
Ajdovščina, 12.4.2010 
 

ŽUPAN 
Marjan POLJŠAK, s.r.  


